
PROTOKOI, NR XLI / 09
z sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie

odbytej w dniu 2 kwietnia 2009 roku w Domu Kultury w Jgdrzejowie.

Ad.  l .
O goclztttte 10"t' Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawet Blaszkiewicz otwarl obrady XLI

sesji Rady' Mie-iskiej w Jqdrzejowie. Przewodnicz4cy powital, zaproszonych goSci, radnych,
burmistrz6w'. naczelnik6w Urzgdu Miejskiego, kierownik6w jednostek organizacyjnych Gminy,
soltys6w oraz wszystkich przybytych na obrady.

Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 19 radnych;
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przervodnicz4cy zglosil kandydaturE radnego Stanislawa Hatysa na sekretarza obrad.
Radn1, Hatl's rvyrazil zgodg.

Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloSnie przyjpla kandydaturq radnego Stanislawa
Hatysa na sekretarza obtad.

4d.2.
Proponowany porz4dek obrad :
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przy.igcie porz4dku obrad.
3. PrzyjEcie protokol6w zpoprzednich sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z pracy Burmistrza miEdzy sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal podjgtych na poprzednich sesjach.
7. Uclrwala w sprawie przyjgcia rezygnacji z czlonkostwa w Kornisji Rewizyjnej Rady

Mie.lskiej w Jqdrzejowie.
8. Uchwala n' sprawie wyboru czlonka Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego Rady

Mie.iskiei rv JEdrzejowie.
9. LJchwala w sprawie wyboru czlonka Komisji BudZetu i Mienia Komunalnego Rady

Mie.f skie.i w Jgdrzejowie.
10. Uchwala u' sprawie zmian w Statucie Gminy Jqdrzej6w.
1 1. Uchwala w' sprawie powolania Rady Spolecznej ZalJadu Podstawowej Opieki Zdrowotnej

w.lqdrze.iowie.
12. Uchwata w sprawie ogloszenia konkursu na stanowisko ZastEpcy Kierownika do spraw

nredycznycl't w Zakladzie Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jgdrzejowie i powolania
komisji konkursowej do jego przeprowadzenia.

1 3.iJchwala w sprawie przyst4pienia Miasta i Gminy Jqdrzej6w do realizacji programu pomocy
spolecznej u, ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki.

1zl. tJchwala w sprawie przyjgcia Planu Odnowy MiejscowoSci Rakow na lata 2009-2015.
15. Uchwata w sprawie ustalenia g6rnych stawek oplat ponoszonych przez wlaScicieli

nieruchomoici za uslugi w zakresie odbierania odpad6w komunalnych oraz opr62nianie
zbiornik6w bezodplywowych.

16. lJchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda2y w drodze przetargu publicznego
nieograniczonego lokalu mieszkalnego stanowi4cego wlasnoS6 komunaln4.

17. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.
18. tlchwala w sprawie wyraZenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.
19. LJchwalar w sprawie wyra2enta zgody na nabycie nieruchomoSci na rzecz Gminy Jgdrzej6w.
20. lJchwaia w sprawie przyjgcia ,,Programu usuwania wyrob6w zawierajqcych azbest dla

Miasta i Gminy Jqdrzej6w nalata2008-2032".
21. Sprawozdanie z wykonania ,,gminnego programu profilaktyki i rozwiqzywania problem6w

a I k olro I o u,y ch o r az p r zeciw dzialania narkomani i w roku 2 0 0 8 ".



22. Sprawozdanie z realizacji Programu Wsp6lpracy Gminy JEdrzej6w z organrzacjami
pozarz4dor,vymi oraz innymi podmiotami prowadzqcymi dzialalnoS6 poZytku publicznego na
rok 2008.

23. Sprau'ozdanie z realizacji Uchwaly nr XVIII/I 17107 Rady Miejskiej w Jqdrzejowi e z dnia
18. 10. l(X)7 roku w sprawie zasad nabycia, zbycia i obci42enia nieruchomoSci Gminy
JEdrzej6vr oraz ich wydzier2awiania lub najmu na okres dLuLszy nr2trzy lata, za okres od 01.
10. 2008 roku do 31. 03. 2009 roku.

24. Odpowiedzi na interpelacje.
25. Sprawy r6zne.
26. Zamknigcie obrad.

Przer.vodniczEcy Rady Pawel Biaszkiewicz zglosil nastqpuj4ce autopoprawki do
proponowanego porzqdku obrad:

'F 
zdjEcie punktu l0 ,,Uchwala w sprawie zmian w Statucie Gminy Jqdrzej6w", poniewa2
zaistnialy nowe okolicznoSci wymagaj4ce zapoznania siQ radnych na komisjach,
przygotowania jednolitego tekstu statutu, co wymaga pewnego czasu. Dlatego
Przeu'odniczEcy uwaLa za stosowne wycofad ten punkt z dzisiejszych obrad.

/ zdjqcie punktu 18 ,,Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na dokonanie zamiany
nieruchomoici", gdyz w dniu wczorqszym r6wnie2 powstaly nowe okolicznoSci
uzasadniaj4ce zdjgcie tej uchwaly zporzqdku obrad i przesuniEcie na nastgpn4 sesjq.

, Wycofanie punktu 20 ,,Uchwala w sprawie przyjqcia ,,Programu usuwania wyrob1w
zuu,ieraicgych azbest dla Miasta i Gminy Jqdrzej6w na lata 2008-2032", gdy2 ta
uchwala budzi kontrowersje wSr6d radnych, ktorzy chcieliby ten material przygotowac
nalezl'cic i przedloZy(, na najblilszej sesji.

Na pytanie Przewodniczqcego Rady, czy ktoS z radnych
zmianom, sprzeciwu nie zgloszono.

jest przeciwny zgloszonym

Porz4dek obrad:
l. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjgcie porz4dku obrad.
3. Przy,jEcie protokol6w zpoprzednich sesji.
4. Zap5,Iania i interpelacje radnych.
5. Sprau'ozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal podjqtych na poprzednich sesjach.
7. IJchwala w sprawie przyjgcia rezygnacji z czlonkostwa w Komisji Rewizyjnej Rady

Miei skiej w JEdrzejowie.
8. Llchu'a}a w sprawie wyboru czLonka Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego Rady

Mie.j skiej w JEdrzejowie.
9. Uchr,r'ala w sprawie wyboru czlonka Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego Rady

Miej skiej w JEdrzejowie.
10. [Jchu,ala w sprawie powolania Rady Spolecznej Zaktadu Podstawowej Opieki

Zdrowotnej w JEdrzejowie.
1 1. Uchwala w sprawie ogloszenia konkursu na stanowisko Zastgpcy Kierownika do spraw

medycznych w Zakladzie Podstawowej Opieki Zdrowotnej w JEdrzejowie i powolania
komisji konkursowej do jego przeprowadzenia.

l2.Uchwala w sprawie przyst4pienia Miasta i Gminy Jpdrzejow do realizacji programu
pomocy spolecznej w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki.

13. Ucliwala w sprawie przyjEcia Planu Odnowy MiejscowoSci Rak6w na lata 2009-2015.



14. Uchwala w sprawie ustalenia g6rnych stawek oplat ponoszonych przez wlaScicieli
nieruchontosci za uslugi w zakresie odbierania odpad6w komunalnych oraz opr62nianie
zbiomik6w bezodplywowych.

l5.Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedaZy w drodze przetargu publicznego
nieosran i czonego lokalu mieszkalnego stanowi4cego wlasnoSi komunaln4.

16. Uchwala u' sprawie wyra2enia zgody na dokonanie zamrany nieruchomoSci.
17. Uclrwala w sprawie wyrazenia zgody na nabycie nieruchomoSci na rzecz Gminy

.lgdrze.j6w.
18. Splawozdanie z wykonania ,,gminnego programu profilaktyki i rozwiqzywania

p ro b I em6w alkoho low y ch or az pr zeciw dzialania narkomani i w roku 2 0 0 8 ".

19. Sprarvozdanie z realizacji Programu Wsp6lpracy Gminy Jqdrzej6w z organizacjami
pozarz4dowymi oraz innymi podmiotami prowadz4cymi dzialalnoSi po2ytku
publicznego na rok 2008.

20. Sprawozdanie z realizacji Uchwaly nr XVIII/I17107 Rady Miejskiej w JEdrzejowie
zdnia 18. 10.2007 roku w sprawie zasad nabycia, zbycia i obci4Zenia nieruchomoSci
Gminy Jqdrzej6w oraz ich wydzierlawiania lub najmu na okres d\u4szy niz trzy lata, za
okres od 01. 10. 2008 roku do 31. 03. 2009 roku.

21. Odpow.iedzi na interpelacje.
22. Sprawy ro2ne.
23. Zamkniecie obrad.

Radny Robert
Pawla II, w imieniu
ciszy.

Rada Miejska

Kruk, w zwi4zku z przypadajqcqczwart4rocznicqSmierci papie4a Jana
Klubu PiS poprosil Przewodnicz4cego o uczczenie Jego pamiqci minut4

w Jgdrzejowre uczcila pamiEc Papie2a Polaka minutq ciszy.

A d . 3 .
Nie zgloszono uwag do:

r Protokolu ru XXXIXI09 z dnia 1 1 marca 2009 roku;
i Protokolu nr XLl09 z dnia26 marca 2009 roku.

A d . 4 .
1. Radny Tadeusz Lesiakowski, poniewa? zobowiqzanra GDDKiA w Kielcach nie zostaly

dotrzymane. oczekuje informacji, na jakim etapie bgdzie pelna realizacja zobowiqzart
dotycz4cych ul. 11 Listopada. Pan Lesiakowski zwr6cil uwagQ, 2e studzienki kanalizacyjne
na te.i ulicy powrotem zostaly zdewastowane; pod numerem 54 dwie studzienki s4 zalamane.

2. Radny Tadeusz Lesiakowski powiedzial, 2e mieszkaricy objEci planem wykupu dzialek pod
p6lnocn4 obu'odnicE Jgdrzejowa interesuj4 sig, kiedy bgdzie jakaS inicjatywa wykupu
ze strony oddzialu kieleckiego. Pan Lesiakowski ma wrahenie, jakby realizacja tej budowy
odkladala siq na po2niejszy etap.

3. Radny Pawet Faryna prosi o ustawienie lustra na ul. 11 :Listopadaprzed wiaduktem w stronp
Katowic. poniewaz wyje2d?ajqc z ul. Reymonta zar6wno w stronq Katowic jak i w stronq
centrum .lEdrzejowa, jest bardzo niebezpiecznie. Ewentualnie zmienii tam organizacjE ruchu.

4. Radny Pawel Faryna w imieniu mieszkafc6w Skroniowa prosi o ustawienie lustra
na krzy26wce kofca ul. Przemyslowej z drogq Waruyn Skroni6w. Jad4c ulic4
Przemyslow4 skrqcaj4c w lewo lub w prawo, nie wida6 czy kto5 nie nadjeZdZa z lewej
strony, poniewaz sq tam usytuowane zabudowania.

5. Radny Par.r,el Faryna prosi o ponowne przeanalizowanie usytuowania ronda i Swiatel
na skrzyzowaniu ul. Dmowskiego, 11 Listopada i Parkowej. LewoskrEt proponowany przez
GDDKiA nie rozwiqze problemu dla pojazd6w skrpcaj4cych z Dmowskiego w lewo



w kierunku Klasztoru. ZarSwno w godzinach rannych jak i popoludniowych ta ulica sig
korkuje.

6. Radny Pawel Faryna pyta, kiedy coS ruszy w sprawie monitoringu w mieScie.
7. Radny Przemyslaw Piec poinformowal, 2e Komisja Rewizyjna otrzymala informacjg

w spranic r.ivdatkowania rczerwy bud2etowej w kwocie 200 000 zl. Informacja ta nie jest
wystarcza.japa. Pan Piec odczytal tg informacjp lw zalqczeniu do protokolu/ i poprosil
o doktadne informacje, na co zostaly przeznaczone te pieni4dze.

8. Radny Przemyslaw Piec pyta, czy komisja, kt6ra zostaLa powolana w sprawie Zakladu Uslug
Konrunalnych zakohczyla pracg, czy s4jakieS wnioski i czy jest jakiS raport w sprawie ZUK,

9. Radny Przemystaw Piec zwr6cil uwagg, 2e czgic um6w podpisywanychprzezUrzqd Miejski
z f-rrmami zewngtrznymi jest parafowane na kahdej stronie i ostatnia strona podpisywana,
a czqSi nie jest parafowana. Rodzi to pewne podejrzenia, kt6re nalezy wyeliminowa6. Pan
Piec apeluje i pyta, czy Burmisftz zamierza w przyszloSci w formie zarzqdzenia wprowadzi6
parafbwanie um6w naka2dej ze stron.

10. Radny Przernyslaw Piec pyta, kiedy zostanie ogloszony przetarg na skate park.
1 1. Radny Przemyslaw Piec poinformowal, 2e w trakcie posiedzenia komisji uzyskal informacjE,

2e w zwiqzku z inwestycjami, kt6re bEd4 realizowane na terenie gminy w ci4gu najbliaszych
lat z udzialem Srodk6w zewnqtrznych pojawil siQ problem niewystarczajqcej iloSci
pracownik6w w Wydziale Inwestycji rUtrzymania Infrastruktury Technicznej i pomieszczefi
dla tego wydzialu. Radny p>4a, czy jest moZliwoSd zaadaptowania pomieszczef
za Bibliotek4.

12. Radna Maria Barafska powiedzial, i2 wie,2e niedlugo ruszy remont ulicy Barbary, ale teraz
s4 tam ogromne dziury. Je1dzi tam ciEZki transpotl, co bardzo utrudnia 2ycie mieszkaricom
z powodu halasu i drgari. Pani Barat'rska prosi o zasypanie tych dziur.

13. Radna Maria Barariska przypomniala,2e na ostatniej sesji prosila o wykaz dr6g gminnych
iokazalo siQ, ze w budzecie przyjgtym na 2009 rok se drogi, kt6re sq drogami
gospodarczymi i nie s4 ujqte jako drogi gminne. Ostatnie doniesienia prasy dotyczqce ul.
Dygasifiskiego s4 wstydem dla Rady. Sq w mieScie ulice, kt6re tylko z nazry s4 ulicami.
Wsp6lnie z radnym Lesiakowskim od dw6ch lat pr6buje umieScii tq inwestycjq w budzecie,
jednak nie uzyskuje akceptacji Komisji Budzetu i Rady. Radna Barariska zwracajqc sig do
Burmistrza prosi, aby zastanowii sig, czy drogi, kt6re nie s4 drogami gminnymi s4 w tym
momencie tak wazne do remontu. Ul. Dygasifskiego natychmiast powinna byi zrobiona.
Dotyczy to r6wniez ul. JaSminowej, Kwiatowej, Wiosennej. To s4ulice tylko znazw;jest to
ScieZka wzdlu2 dom6w. Ludzie siq pobudowali i nie maj4mo2liwoSci dojazdu, dojScia, nie
ma kawalka chodnika. To jest wytyczony kawalek przejScia do tych posesji.

14. Radna Maria Barariska przypomniala, 2e ostatnio na sesji Rada uchwalala przyniesienia
w budzecie dotyczqce ul. Pilsudskiego; moZe uda siq zrobrc kolejn4ulicE z tzw. schetyn6wki.
Od kilku lat wsp6lnie z Panem Lesiakowski apeluj4 o zagospodarowanie placu po bylym
pomniku Armii Czerwonej. Jezeli Burmistrzowie bgd4 chcieli skorzysta6 z pomysl6w - slu24
pomoc4.

15. Radna Maria Barafiska pyta, czy nie ma pomyslu na zagospodarowanie Srodka ronda. Jest
tam od kilku lat nieczynna fontanna; moze j4powrotem uruchomi6, aby centrum miasta nie
straszyto, lub wzorem innych miast posadzid kwiaty, kt6re od wiosny jo jesieni cieszyiyby
oczy mieszkaric6w. W tym momencie to jest niechlubna wizlt6wka miasta.

16.Radna Urszula Kruk w nawi4zaniu do interpelacji radnej Barafskiej i wypowiedzi
Burmistrza do prasy na temat ul. Dygasifiskiego i 3 Maja, kt6ra nie zostal dokoriczona
zewzglgdu na brak Srodk6w, powiedziala,2e col, co sip zaczyna powinno siE kofrczyi. To
samo dotyczy budowy chodnika przy ul. Sadowej. Pani Kruk zacytowala wypowiedZ
Burmistrza: ,,W budzecie na ten rok nie ma pieniqdzy na dalsz4 modernizacjE ul. 3 Maja.
Spodziewam siE, 2e po przetargach na inwestycje wspolfinansowane ze Srodk6w UE
zaoszczqdzimy trochg pieniqdzy. W zwi4zku z tym r,v drugiej polowie roku trzeba bgdzie



zrnienii bud2et:. Pani Kruk prosi, aby mied na uwadze te ulice, te chodniki, te inwestycje,
kt6re zostaly rozpoczete, a nie s4kofczone.

17. Radna Janina Szreniawa pyra. czy gmina odzyskala wszystkie udzialy Euroubojnia, czy nie.
.leSli nie, to dlaczego.

18. Radna.lanitta Szreniawa przypomniala, ze przez 12 lat prosila o lodowisko w Parku 700
Lecia. Potriewaz juz nie ma na co liczyc Pani Szreniawa prosi, aby w jednym stawiku zrobic
boisko dla dzieci do gry w piikg.

19. Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e na przeje2dzie kolejowym na ul. Glowackiego
u' dalszym ci4gu s4 zastoiny wody. Kto jest gospodarzem? Gmina, wojew6dztwo, czy kolej?

20. Radna Janina Szreniawa pyta, czy Burmistrz prowadzil rozmowy z wojew6dztwem odno6nie
sprz4tania ulic. W rnie6cie jest bardzo brudno. Przez lata przyjezdzali z Prhczowa i sprz4tali
Jpdrzej6w. Trudno, 2eby ZUK wszystko wysprz4tal i wykosil nie da rady. Jak
wojew6dztwo nie przyjedzie, to niech przySle pieniqdze dla ZIJK, a ZIJK sobie poradzi.

21. Radna .lanina Szreniawa pyta, jak sig przedstawia sytuacja Pana Biernackiego, poniewaz
Kornisja OSwiaty prosila o negocjacje, Pan Burmistrz WZyi*.Teraz powiedzial, 2e najakim
etapie bylo - tak bgdzie.

22. Radny Adam Czajor prosi o zamontowanie lamp na ul. Giowackiego za wiaduktem
obwodnicy, na wprost targowicy zwierzgcej. Przedsipbiorcy, kt6rych przedsiqbiorstwa
mieszczE siE przy tej ulicy, chc4 partycypowa6 w kosztach. Slupy sq natomiast trzeba tam
zalo2yc parq lamp i poci4gn4i liniE. Jest tam ciemno i niebezpiecznie.

23. Radny Adam Czajor pyta, kiedy bqdzie robiony nastgpny odcinek kolektora Sciekowego przy
ul. Jasionka. Idzie to strasznie opornie. W poprzednim roku byl zrobionyjeden odcinek, byla
zerwana nawierzchnia. W tej chwili jest zasypane ttuczniem. Ruch jest tam duzy, wiEc
nalezaloby to w ramach latania dziur po zimie zalata(, i tam.

24. Radny Adam Czajor pyta, na jakim etapie jest sprawa kolektor6w slonecznych, poniewaZ
goni4terminy.

25. Radny Adam Czajor pyta, jakie plany s4 co do placu przy ul. 11 Listopada. Rada wyrazila
negatyrvn4 opiniE co do sprzedaly tego placu w trybie przetargowym, ale nale2y siE
zastanowi6. poniewaZ sq tam zrobione plany, kt6re strac4 wa2noS6. Stoi pusty plac przy ul.
11 Listopada, kt6ry powstal w wyniku zamiany zPanemNowakowskim.

26. Radny Adam Czajor pyta, jakie s4 plany dotyczqce placu przy zbiegu ulic 3 Maja
i KoScielne.l po bylej aptece, gdzie nadzor budowlany wydal decyzjE o rozbi6rce. S4 plany,
2ebEdzie do sprzedaLy, czy 2e gmina zagospodaruje?

2 7. Radny Adam Czajor przypomni al, ze radni kilkakrotni e zwracali siE w sprawie pomieszczeri
po bylej geodezji, kt6re nadal stoj4 puste, a w gminie nie ma mieszkaf socjalnych. Pan
Czajor pyta, czy nie mo2na tego zalatwi(, i przeznaczyi pomieszczeh na mieszkania.

28. Radny Adam Czajor zwrocll uwagQ na punkt 57 sprawozdania z pracy Burmistrza, gdzie jest
zapis, 2e ,,przetarg zakohczyt sig wynikiem negatywnym z powodu braku oferent6w". Radny
dowiedzial siq od os6b bior4cych udzial w tym przetargu, dlaczego ten przetarg nie doszedl
do skutku i wiele innych. Tym trzeba zainteresowad odpowiednie organa, poniewa| zjawia
siq iakiS potencjalny klient, kt6ry wplaca wadium, nastEpnie pr6buje wyludzic od tych ludzi,
albo zastraszyi ich, za odst4pienie od przetargu. W tym przypadku przystppowalo mlode
malzefstwo chc4ce kupi6 to mieszkanie. Wystraszyli siE, bo Pan chcial od nich pieni4dze
za odst4pienie od przetargu. Niestety nie wyrazili zgody na zeznanre w tej sprawie. Pan
Czajor wie, ze nie tylko na tym jednym przetargu tak siq dzialo. Pan Czajor prosi
o powiadomienie organ6w Scigania, bo Gmina na tym traci.

29. Radny Adam Czajor powiedzial, 2e kilkakrotnie w tej kadencji prosil o wykonanie
oSwietlenia i chodnik6w na ul. Gornej - nie dalo sip. Teraz siq dalo dziEki Pani radnej Janinie
Szreniarvie, kt6ra zebrala delegacjE, zktorqprzyszla do Pana Burmistrza. Pan Czajor pyta,
czy to jest nowy spos6b na zalatwianie sprawy. Do takiej formy zalatwiania sprawy Pan
Czqor nie moze sig dostosowa6. Wedlug starej formy Pan Czajor prosi o zainteresowanie sip



ulicq Cmentarn4, kt6ra jest cala spqkana. Mo2e znqdq sig jakie6 Srodki; dziS wystarczy
potoLy(, cienk4 warstwq Scieraln4 aw przyszlym roku trzeba bEdzie robi6 kapitalny remont
nawierzchni.

30. Radny Aclam Czajor poinformowal, 2e mieszkafcy zwracaj4 sig w sprawie ustawienia
pomrrilia u lirrmie laweczki przy muzeum. Propozycje s4 aby byl to Feliks Przypkowski -

siedz4cy. I3ylby' to obiekt charakterystyczny dla Jgdrzejowa, gdzie mo2na by zrobic sobie
panriqtkowe zdjEcie.

31. Radny Adam Czalor przychyla siq do zdanra radnej Ktuk, 2e s4 tego typu ulice, jak ulica
doktora SEdka. Nie spelnia ona wymog6w, ale ktoS kiedyS przekazal to darowizn4 i gmina
przyjEla. Jak przyjEla, to niech zadba o tE drogq. Radny prosil o posypanie destruktem
idoSwietlenie zwyklymi lampami, nawet z demontahu. Wypada zebrac mieszkafic6w
i przyjSi do Burmistrza-wtedy sprawa bgdzie zaLatwrona.

32. Radny Adam Czapr powiedzial, 2e na zbiegu ulic 3 Maja i Kieleckiej po zrobieniu ul.
Kieleckie.l powstalo zaglEbienie na przejSciu dla pieszych. Pan Czajor kilkakrotnie o to
prosil; tam wystarczy nalo?y6 trochg asfaltu. Tam ludzie nie mog4przejSc.

33. Radny .Ian Adamus pyta, czy w dobrze rozumianym interesie gminy zamiana grunt6w
rolnych na grunty budowlane jest zgodna z prawem.

34. Rady Jan Adamus w nawi4zaniu do interpelacji radnego Adama Czaiora, ze wzglEdu na gl6d
nrieszkaniowy w naszej gminie pyta, czy jest mo2liwoS6 zrobienra przetargu na mieszkania,
ale w zakresie ograniczonym dla mieszkaric6w naszej gminy. Czy byloby to zgodne
z prawem?

35. Radny Robert Kruk prosi o umieszczenie lustra przy wyje2dzie z ul. Wilanowskiej. Wyjazd
w kierunkr"r miasta jest fatalny i stwarza ogromne niebezpieczefistwo i zagrolenie z powodu
braku widocznoSci z prawej strony.

36. Radny Robert Kruk w imieniu mieszkanc6w ul. 3 Maja apeluje o dokonczenie remontu tej
ulicy. S4 inwestycje, kt6re nie se drogami gminnymi, sq drogami polnymi czy
gospodarczyrni - na to s4 Srodki. Przy uchwalaniu budzetu radni apelowali do Burmistrza, ze
na tym etapie rozwoju gminy nie stai na robienie tego typu dr6g. Nale2y uwzglgdni6
natEzenie ruchu, iloSc mieszkaric6w i stan tych dr6g.

37. Radny Roberl Kruk proponuje, aby id4c za przykladem s4siednich gmin podjqd dzialania,
aby lokalne firmy mogly umreszczat swoje reklamy na wiatach przystankowych w zamian za
np. uf r.urdou'anie takiej wiaty przystankowej.

38. Radny Robert Kruk przypomnial, ze kilka tygodni temu zwr6cil siE do Burmisrrzaz proSb4
o podjEcie rozm6w z fundacjqzalmqqcq sig miEdzy innymi bezplatnych profilaktycznych
badaf przesiewowych u dzieci w zakresie wczesnego wykrywania nowotwor6w. Badania te
przeznaczone sq dla dzieci w wieku od 9 miesiEcy do 3 lat. Pan Kruk pyta, czy Burmistrz
podjal jakieS dzralania w tej kwestii, jakieS rozmowy w tym zakresie. Czy istnieje szansa,
aby w naszej gminie dzieci zostaly bezplatnie przebadane pod tym k4tem?

39. Radny Grzegorz KuSmierz p1.ta, kiedy rozpocznie siq remont dziur na drogach gminnych.
40. Radny Grzegorz KuSmierz w imieniu mieszkaric6w Skroniowa prosi o ustawienie dw6ch

wiat przystankowych.
4l.Radny Grzegorz KuSmierz powiedzial, 2e jest zdziwrony, i2 pomimo wczeSniejszych

deklaracji wladze miasta nie podjEly Zadnych dzialah zmrerzajqcych do montaZu kolektor6w
slonecznych. Byt wniosek radnych z dnia 16 marca 2009 roku i wniosek Komisji Porz4dku
224 marca o podjEcie natychmiastowych dzialan. Od 16 marca gminy Zagnahsk, Piekosz6w,
Kielce. Morawica, podjgly dziaLanra r zbierajq chgtnych, aby zloLyc wniosek. Radny
KuSmierz pyta, co Burmistrz od 16 marca zrobll wtym kierunku i prosi, aby przychylil siE
o podj4l pilnie dzialania, aby zloLyc stosowne dokumenty, aby dac szanse mieszkancom.
Dziqki dzialaniom Burmistrza gmina mole mied szansg pozyskania tych funduszy. Termin
shladania wniosk6w uplywa 19 kwietnia.



42. Raclny Teodor Kot prosi o wyjaSnienie sprzecznych informacji, jakie podala Pani Barafska

i Pan Kruk; wypowiedzieli siq w temacie dr6g, kt6re s4 robione na terenach wiejskich, a nie

s4 drogami gminnymi. To jest nieprawd4. Praktycznie wszystkie drogi bgdqce na terenach

wieiskich s4 drogami gminnymi, a sytuacja wygl4da wrQcz odwrotnie. Na ostatniej sesji

nadzwl,'czajnc.i wiele ulic miejskich bylo zaliczanych do drog gminnych, bo nie byly drogami
gminnymi.

43. Raclny Teodor Kot - odnoSnie wycinki drzewa w pasie drogowym E-7 w Mnichowie-
ponownie prosi o interwencjE, aby to drzewo przed okresem lEgowyrn zostalo usuniEte.

44. Radny Krzysztof Swietlik pyta, czy jest osoba kompetentna w sprawie lam przy ul. Jasionka

i Glowackiego, Swiec4cych siq o godzinie 17, gdy ciemni siq o 20. Pan Swietlik prosi

o zajEcie siE t4 sprawqze wzglqdu na koszty.
45. Radna janina Szreniawa powiedziala, ze nre stara siE chodzi(, i swoich spraw zalatwiac

i o tym doskonale wiedz4 mieszkaricy. Od 16 lat stawiala do budzetu i nie zostala ulica

wprowadzona. Radna poszla do Burmislrza z mieszkafcami. Czy tamci ludzie nie plac4

podatkow.? Plac4 wiqc trzeba, aby wreszcie tamte2 siq coS zrobilo, a nie tylko pod swoimi
posesjami

46" Radna Maria Barafrska powiedziala, 2e mczego sobie nie wymySlila, ani nie mija siq

z prawd4, poniewaz ma odpowiedzi na interpelacje, gdzie pisze, czy to s4 drogi gminne, czy

nie. Ostatnio drogq gminn4 zrobilo siE Mnich6w ZakoSciele, bo teL nie bylo, a jest

w budZecie. Radna Barafrska sluzy materialami.
47" Radny Przemystaw Piec pyta, dlaczego przez trzy dni w tym tygodniu przez 24 godziny na

dobq w parku Swiecily siq latarnie ikto zato zaplaci.

A d . 5 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania zpracy Burmistrza miqdzy sesjami.

A d . 6 .
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal podjEtych na poprzednich sesjach.

Przewodnicz4cy Rady powiadomil, 2e po p.rzerwie obrady prowadzil bqdzie

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak i o godzinie 10u' oglosil przerwQ trwaj4c4 do godziny

1 1 0 5 .
Ze wzglqdu na nieobecnoSi Przewodniczqcego Rady Pawla Blaszkiewicza obrady

kontynuowano przy obecnoSci na sali obrad 18 radnych'

A d . 7 .
uzasadnienie do projektu uchwaly.

projekt uchwaly.

nr XLI/308/09 w sprawie przyjEcia
Miejskiej w JEdrzejowie, nastqpujqcq

Wiceprzewodnicz4cy Rady
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalE

rezygnacji z cztonkostwa w Komisji Rewizyjnej Rady
iloSci4 glos6u,:

Pawel Olszak odczytal

Pawel Olszak odc4tal

Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

1 5
1
2

/Uchwala nr XLI/308/09 w zal.qczenru do protokolu/.

A d . 8 .
Wiceprzewodni cz4cy Rady Pawel Olszak odczytal
Uwag nie zgloszono.

uzasadnienie do projektu uchwaiy.



Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalg

czlonka Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego Rady
iloSci4 glostin :

-  1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr XLI/309109 w zalqczeniu do protokolu/.

A d . 9 .
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak powiedzial, 2e uzasadnienie jest toZsame

z poprzednim; deklaracjq pracy w Komisji zloLyl. radny Zdzisl'aw Adamczyk.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Mieiska w Jpdrzejowie powzigla uchwalq nr XLI/310109 w sprawie wyboru

cztonka Komisii Bud2etu i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej w Jgdrzejowie, nastEpujqcq
iloScia slos6rl':

projekt uchwaly.

nr XLI/309109 w sprawie wyboru
Miejskiej w JEdrzejowie, nastqpujqcq

7.a

Za
Przeciw
Wstrzymalo siE
/Uchwala nr XLI/310/09

1 8
0
0

w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  10.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Burmistrz Marcin Piszczek do sklady Rady Spotecznej zaproponowal Pani4 Wandq

Marcinkowske - soltysa wsi Jasionna - kt6ra pisemnie wyrazlla wolg pracy w Radzie
Spolecznej ZPOZ oraz poinformowal, 2e Burmistrz Marek Wolski proponujE, aby ZastEpca
Burmistrza Marcin Piszczek nadal prowadzil prace Rady Spolecznei ZPOZ.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak poprosil o zglaszante kandydatur.
Radny Teodor Kot zglosil kandydaturg Pani Ilony Cymba zamieszkalej w Mnichowie

56. Dodal, Ze jest to osoba mloda posiadajqca dw6jkE dzieci objqtych podstawowq opiek4
zdrowotnq przez ZP OZ w JEdrzej owie.

Radna Maria Barafska w imieniu Klubu Wsp6lnota Jgdrzejowska zglosila kandydaturg
radnej Urszuli Kruk.

Radny Pawel Faryna w imieniu Klubu PiS zglosil kandydaturE Pani Anny Grzelec
zamieszkalej w JEdrzejowie przy ul. Jasionka.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak zglosil kandydatury Pani Haliny Balifiskiej
zarnieszkalej w Wolicy, Pana Stanislawa Stradomskiego zamreszkalego w Skroniowie oraz
radnego Adama Czaiora.

Radny Adam Czajor zglosil kandydaturg radnego Teodora Kota.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Marek Zygan zglosil kandydaturq radnego Zclzislawa

Adamczvka.

Do skladu Rady Spotecznej Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jqdrzejowie
i zgloszeni:

Marcin Piszczek,
Joanna Agnieszka Zardzewialy - przedstawiciel Wojewody,
Wanda Marcinkowska,
Ilona Cymba,

zostal

,,



/ Halina Balifiska"

'/ 
Aclanr Czajor.

/ Teodor Kot.
'r Zdzislaw Adamczyk.

Termin pierwszego posiedzenia Rady Spolecznej ZPOZ ustalono na dzieh 16 kwietnia
2009 roku o godzinie 1400.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly z uwzglgdnieniem
nazwi sk zgloszony ch kandydat6w.

Uwag nie zgtoszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalE nr XLI/311109 w sprawie powolania

Rady Spotecznej Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w JEdrzejowie, nastEpuj4c4 iloSci4
glos6w:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siq
/Uchwala nr XLI/311109 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .  I  l .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radna Maria Barariska zapytala, w zwiqzku z tym,Ze w projekcie uchwaly jest nazwisko

Pana Adama W6jcika jako przedstawiciela Rady Spolecznej ZPOZ, aPan Adam W6jcik nie jest
czlonkiem tej radny, nie nalelaloby zaproponowai kogoS innego, kto jest powolany do skladu
Rady Spolecznej.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e nie mozna zaproponowac kogoS innego,
poniewaz przedstawiciela wybiera Rada Spoleczna i nast4piloby to dopiero w momencie
trkonstytuowania sig nowej rady. Nale2y pamiEtai, ze uchwala w tej sprawie zostala przez RadE
Spoleczn4 podjqta w styczniu, czy grudniu1. zmiana w tej chwili wprowadzilaby niepotrzebny
zamEt i wydluzylaby pracq tej komisji.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak poprosil o zglaszanie kandydatur do komisji
konkursowej.

Burmistrz Marcin Piszczek zglosil kandydaturq Pana Andrzeja Kosely, kt6ry wyrazil
pisen'rnq zgodE.

Radny Teodor Kot zglosil kandydaturE radnego Krzysztofa Swietlika; Pan Swietlik
wyrazil zgodq.

Radny Przemyslaw Piec poprosil o ogloszenie l0 minut przerry.

- t 7
- 0
- 1

Wiceprzewodnicz4cy Rady o godzinie 11" oglosil 10 minut przerry.

Radny Miroslaw Sztablawy zglosil kandydaturq radnego Roberta Kruka;
wyrazil zgoclg.

Radny Jan Adamus zglosil kandydaturE radnego Jana Zipbifskiego; Pan
v'ryrazil zgodq.

Radny Krzysztof Swietlik zglosil kandydaturg radnej Marii Barariskiej; Pani
nie wyrazilazgody.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak zgLosil kandydaturp Burmistrza
Piszczka; Pan Piszczek wyrazil zgodg.

Pan Kruk

ZiEbiriski

Barariska

Marcina



Radna Urszula Kruk zglosila kandydaturE Wiceprzewodniczecego Rady Marka Zygana;
PanZygan nie wyrazil zgody.

Radny Adam Czajor zglosil kandydaturg radnej Janiny Szreniawy; Pani Szreniawa nie
wyrazrla zgod_v.

Wiceprzcr,roclniczEcy Rady Marek Zygan zglosil kandydaturq radnego Zdzislawa
Adamczyka; Pan Adamczyk v'ryraz1l zgodg.

Na przedstawicieli Rady Miej skiej zaproponowani zostali:
'r Andrzej Kosela;

/ Robert Kruk;
/  Jan Z iqbinsk i :

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak oglosil chwilq przerwy na ukonstytuowanie siE
komis.ii.

Przewodniczqcym komisji wybrano Pana Roberla Kruka.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly z uwzglEdnieniem
nazwi sk zglo szony ch kandydat6w.

Uwag nie zgloszono.
Rada Mieiska w JEdrzejowie powzigla uchwalp nr XLI/312109 w sprawie ogloszenia

konkursu na stanowisko Zastgpcy Kierownika do spraw medycznych w Zakladzie Podstawowej
Opieki Zdrowotnej w Jgdrzejowie i powolania komisji konkursowej do jego przeprowadzenia,
nastppuj 4cq iloSci4 glos6w:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr XLI/312109 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.12.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Ol szak odczytal proj ekt uchwaiy.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoSci na sali obrad 16 radnychl powziqla

uchwalq nr XLI/313109 w sprawie przystqpienia Miasta i Gminy JEdrzej6w do realizacji
programu pomocy spolecznej w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki, nastgpuj4c4
iloSci4 glos6w:
Z a - 1 6
Przecirv - 0
Wstrzymato siE - 0
iUchwala nr XLI/313109 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 13.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczy,tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgtoszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak o dczTi.al proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgtoszono.

l 0



Za

Rada Mieiska w Jgdrzejowie lprzy obecnoSci na sali obrad 16 radnyclV powziEla
uchwalg nr XLI/314109 w sprawie przyjgcia Planu Odnowy MiejscowoSci Rak6w na lata 2009-
2015, nastppuj4c4 i loSci4 glos6w:

- 1 6
Przecirn, - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr XLI/314109 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.  14.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Adam Czajor prosi o uwzglqdnienie wniosku Komisji Gospodarki Komunalnej

iPorz4dku Publicznego o obnizenie tych stawek. W gminie Naglowice jest 15 zl brutto,
w Wodzislau'iu I 1,68 + VAT, - wszqdzie sqnilsze. MoZe sta6 siE tak, Ze przedsiEbiorcy zostane
zachEceni do windowania cen w 9619. Stawki s4 bardzo zrShnicowane: najdrozszy jest Polter:
2a120 fitrowy pojemnik - 16 zL; najtanszy Tamax - l0 zl. Obnizenie do wysokoSci
proporlowanych przez Komisjg nie spowodowaloby zagro2enia,2e przedsiqbiorcy majqjeszcze
furtkq do podniesienia cen.

Radny Przemyslaw Piec poinformowal, ze w pewnym tygodniku w dniu wczorajszym
pojawil siq artykul, w kt6rym Burmistrz wypowiada siq na temat referendum. Nie jest to temat
nowy. Pan Piec powiedzial, 2e w ramach Komisji Budzetu, a teraz Komisji Rewizyjnej zwracal
uwagQ na ten problem. S4 publikowane w prasie zdjgcia park6w, las6w, gdzie widad zdjgcia ze
stertami prywatnych domowych Smieci. Radny Piec pyta, jak Burmistrz chcialby sig zmierzyi
zIym problemem.

Burmistrz Marcin Prszczek powiedzial,2e zaslugi w tej sprawie nale|y odda6 przede
wszystkim Panu Lesiakowskiemu, bo on tq sprawQ poruszal juZ wielokrotnie. Sprawa
ref-erendum bylaanalizowana, ale doSwiadczeniaznaszego terenu s4negatywne. To nie jest zla
propozycja. Zorganizowanie referendum wraz z wyborami do parlamentu europejskiego
wi4zatoby siQ z koniecznoSci4 powolania dwoch komisji i korzystania z dw6ch urn.
Logistycznie i techniczmebylby to duzy problem i mogloby wprowadzii wiele problem6w przy
glosowanie do europarlamentu. Dlatego nie bqdzie decyzji o pol4czeniu tych dw6ch glosowaf.
Trzeba coS robii i nie moZna krytykowai pomysl6w innych i dzialan, kt6re s4 podejmowane.
Radny Czajor wskazal tylko te gminy, gdzie s4 stawki nizsze, a sq te2 takie gminy, gdzie s4
stawki tnryZsze. Proponowanie maksymalnej stawki ponizej koszt6w moge skoriczyi siQ
roszczeniem wzglqdem gminy. Proponowane w projekcie uchwaly ceny maksymalne byly
ponownie analizowane po posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej i Porzqdku
Ptrblicznego, i zapadla decyzja o podtrzymaniu ich.

Radny Adam Czajor wnioskuje o wprowadzenie zmian w projekcie uchwaly tak, jak
p roponowa laKomis ja ,  czy l i o  obn iZen ie  o  oko lo  15%.  wPk t  l :  a -  16 ;  b -  17 ;c -27 ;d -73 :
Pkt  3  -  13.

Radni Przemyslaw Piec podziEkowal za odpowiedz i powredzial, 2e nie gloryfikuje
swoje.l osoby; przypomnial,2e przez ostatnie dwa lata wielokrotnie podejmowal ten temat i Pan
radny Lesiakowski w ramach swojej komisji r6wnie2 czynil starania. Radny Piec uwa2a,2e tak
naprawdg problem polega na tym, 2e id4 wybory i niekt6rzy bojq siQ podejmowai
kontrowersyjne decyzje. Nie ma takiej osoby, kt6ra Smieci nie produkuje. W mediach i prasie
publikuje siE zdjEcia park6w, zaletmt; czgsto w niedzielE, gdy idzie siEprzezjEdrzejowski rynek
w godzinach porannych wida6 jak z koszy publicznych wystajq prywatne Smieci. Tak naprawdg
potrzeba ntgskiej decyzji w sprawie referendum. Argument6w przemawiaj4cych za tym jest
wiele - publiczne kosze nie bylyby zapchane prywatnymi Smieciami. R6wnieZ podnoszony
przez radnych czynnik ekonomiczny jest bardzo istotny.

Radny Jan Adamus po analizie koszt6w firm Swiadczqcych usiugi wnioskuje o obnizenie
w
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Naczelnik Wojciech Abramowicz wyjaSnil, 2e Rada Miejska nie ma kompetencji do
ustalania cen uslug i nie ma mo2liwoSci arbitralnie ustanowi6 cen ponizej ich wartoSci
rynkowej. To nie jest tak, ze Rada Miejska moze sobie skalkulowad wlasne koszty i ustalii
ceny. Na rynku jqdrzejowskim tak naprawdE s4 dwie firmy Swiadcz4ce te uslugi i obsluguj4
ponad 90 %, oclbiorc6w. Wedlug kalkulacji wszystkich firm Swiadczqcych uslugi w tym zakresie
na terenie miastit i gminy Jqdrzej6w maksymalne ceny to te, kt6re s4 podane w uchwale. S4 to
ceny maksymalne i nie wykluczajqcennizszych stosowanych wskutek konkurencji. Je2eli Rada
ustali ceny uslug ponizej ichrzeczywistej wartoSci do doprowadzi do sytuacji,2e fnmy wyst4pi4
przeciwko gminie o naprawQ szkody albo do tego, 2e bgdzie problem ze znalezieniem firmy,
kt6ra bqdzie Swiadczyla takie uslugi.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak zapytal, czy w sprawie proponowanych stawek
Naczelnik Abramowiczmapisemne dowody w aktach sprawy.

Naczelnik Abramowicz odpowiedzial twier dzqco.
Radny Adam Czajor powiedzial, ze nie ma takiej opcji, aby firma dochodzila roszczen

od gminy, chyba 2e gmina bEdzie gwarantem. Jezeli jest otwarty konkurs i przedsiEbiorca
go wygrywa - Swiadczy uslugE ze takqcenq, za jak4 wygral. Poza tym, dlaczego tych kalkulacji
nie bylo w uzasadnieniu, przynajmniej pobieZnie? Nieprawd4 jest, 2e dzialaly tylko dwie firmy
- na pewno dziala trzy, a sq gtosy, 2e czlery. Nieprawd4 jest r6wnie2, 2e ceny s4 takie, za jakre

6wiadcz4 finny uslugi, bo maj4 ceny zro2nicowane. Ponadto po zrobionej przez siebie kalkulacji
Pan Czajor nie wierzy w ceny przedstawione przez firmy. Windowanie cen maksymalnych
moze spowodowai, ze przedsigbiorcy specjalnie zawylqkalkulacje, 2eby podnieSc ceny uslugi.

Burmistrz Marcin Piszczek zwrocil uwagQ, 2e naczelnik Abramowicz nie powiedzial,
ze dzialaj4 tylko dwie firmy, tylko 2e tak naprawdq dzialajq dwie i obstuguj4 90 %
mieszkaf,c6w. Trzeci podmiot w bardzo ograniczonym zakresie dziala na terenie Gminy
JEdrzej6w. Ustalaj4c nizsze ceny maksymalne trzeba pamiEta6 o konsekwencjach, jakie mo2e
za sobq nieSi takie dzialanie. Trzeba by6 ostroZnym w tej sprawie, aby zaplaly za te propozycje
nie poniesli wszyscy; firmy mog4wycofai sig z rynku.

Radna.lanina Szreniawa zapytalaNaczelnika Abramowicza, czy wie, o ile zmniejszyl sig
wyw6z odpad6w. Ludzie bardzo malo odpad6w oddaj4 bo jest drogo.

Naczelnik Abramowicz zwrocil uwagQ, 2e w $ I pkt 2 m6wi o stawkach za Smieci
segregowane, kt6re s4 ni2sze.

Radny Piec chce uslyszei odpowiedZ na swoje pytanie, jak Burmistrz zamierza walczyc
z t4 patologi4.

Burmistrz Piszczek odpowiedzial, ze pan radny nie wie, co Gmina robi. Gmina nie bEd4c
zobowrqzana do prowadzenia selektywnej zbi6rki odpad6w od kilku lat odbiera czqS6 Smieci od
mieszkanc6w Gminy Jqdrzej6w nieodplatnie. Sprawa cen maksymalnych r6wnie2 jest

dyskutowana od dlulszego czasu i jak wida6 i taki budzi wiele emocji i zasftzeZeh. Pan Piec ma
pomysl - nie sw6j, bo Pan Radny Lesiakowski za t4 spraw4 chodzil - sprawa referendum.
Ta sprawa r6wniez jest rozwa2ana. To i tak Rada bgdzie w tej sprawie musiala podejmowa6
konkretne decyzje.

Radny Teodor Kot, w zwiqzku z tym,2e pojawily sig r62ne propozycje stawek zapytal
radcE prawnego, czy gmina z tytulu wprowadzenia zbyt niskich stawek maksymalnych moze
ponieSd dodatkowe koszty.

Radca Prawny Wieslaw Zagala odpowiedzial, ze w jego ocenie przegotowane ceny
sq cenami maksymalnymi i firmy nie mog4 brad innych stawek, ale nie powoduje to roszczenia
tych firm wobec gminy. Albo zaakceptujq te stawki albo zrezygnujqze swoich uslug i przyjdq
inne firmy.

W zwiqzku z tym radny Kot wnioskuje o przerwanie dyskusji i ,,dogadai siq", co do
dw6ch wersji proponowanych przez radnych stawek. Radny Kot proponuje, aby
Przewodnicz4cy oglosil 15 minut przerry.
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Za

Radny Adam Czajor powiedzial, ze punkt dotycz4cy odpad6w segregowanych nie ma
szerokiego zastosowania. Gospodarstwa domowe w domach jednorodzinnych segregujq Smieci,
ale w blokach nie ma takiej mo2liwoSci.

Radny Przemyslaw Piec zapytal, czy jezeli byloby referendum i gmina oglosilaby
przetarg. stau,ki moglyby byc nizsze.

j.\ Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak o godzinie 12ls oglosil przerwq do godziny
1 1 4 , ' ,

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiadaj4c na pytanie radnego Pieca zadane przed
ogtoszeniem przerwy powiedzial, 2e efekt skali ma decyduj4cy wplyw: im wiEcej odbiorc6w
danego medium, im wigcej dostarczycieli Smieci - tym cena powinna by6 ni2sza. Ale jest to
.,wr62enia z fus6w". Takie zalohenia czgsto siEgaj4 bruku. Gmina oglaszaprzetarg raz w roku
i obecnie obowiqzuje cena 5,5 za 1 miesi4c od 1 osoby. Mniejsze wsp6lnoty, kt6rymi nie
zarz4dza ZUK na podstawie rozm6w indywidualnych z odbiorc4 Smieci majq4 zL. Czyli nie jest
do koiica tal<^ 2e im wiEkszy dostarczyciel, tym mniejsza cena, mimo, ze teoretycznie tak
powinno byi.

Radny Teodor Kot w zwiqzku z tym, 2e projekt uchwaly budzi wiele emocji
i w4tpliwoSci oraz 2e pojawily siQ dwa wnioski, co do wielkoSci tych stawek, wnioskuje
o odrzucenie uchwaly w caloSci.

Radny Adam Czajor przychyla sig do wniosku radnego Kota, ale nie wycofuje swojego
wniosku, gdyby wniosek radnego Kota nie uzyskal wigkszoSci.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak poddal pod glosowanie wniosek radnego Kota
o odrzucenie uchwaly w caloSci.

_  1 5
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
Wniosek zostal przyj€ty.
Uchwala zostala odrzucona w caloSci.

Ad.  15.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoSci na sali obrad 16 radnych/ powzigla

uchwalE nr XLI/315109 w sprawie przeznaczenia do sprzeda|y w drodze przetargu publicznego
nieograniczonego lokalu mieszkalnego stanowiqcego wlasnoSi komunaln4 nastgpuj4c4 iloSciq
glos6w:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siE
/Ucl'rwala nr XLI/315109 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 16.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
RadnyAdam Czapr przypomnial,2ew interpelacjachradnyAdamuspytalo to,aleprzy

tej trclrwale Pan Czapr chce zapytai Pana Mecenasa, czy zgodme z prawem mo2na zamreniac
dzialki o znaczqco rolnych wartoSciach, rolne co do wielkoSci, np. grunt rolny na dzialkg
uzbrojonE o znacznie wiEkszej warloSci. Czy tojest zgodne zprawem?

Olszak odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Olszak odczytal projekt uchwaly.

_ t 6
- 0
- 0
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Za

Radca prawny Wieslaw Zagala odpowiedzial, 2e w jego ocenie mo2na dokonywa6 takiej
zamiany, ale jezeli iest r6znica wartoSci nale?y przewidzie6 doplaty. W tym przypadku ra2qcei
ro|nicy warto6ci tych dzialek nie ma.

Naczelnik Wojciech Abramowicz powiedzial, 2e dzialki, o kt6rych mowa w uchwale
s4siadu.irl zt' sob4. 't tym, 2e jedna na podstawie decyzji ustalaj4cej lokalizacjp celu publicznego
jest przeznaczona pod pas drogowy, a druga dzialka jest na terenie nie objgtym planem
miejscowl'm. Obecne uZytkowanie jest teoretycznie rolne - taki jest zapis w rejestrach ewidencji
gruntu - natomiast caly ten obszar posiada zgodq na wylqczenie z produkcji rolnej. Nie ma
dysproporc.ii jezeli chodzi o war1o56 nieruchomoSci.

Wiqce.i uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal. projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr XLI/316109 w sprawie wyralenra

zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci, nastqpuj4cQ iloSciq glos6w:

Przeciw - 0
Wstrzyrnalo siE - 8
/Uchwala nr XLli316109 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 17.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgioszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziqla uchwalE nr XLI/317109 w sprawie wyra2enta

zgody na nabycie nieruchomoSci na rzecz Gminy Jgdrzej6w, nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 1 5
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 1
/Uchwala nr XLI/317109 w zal.qczeniu do protokolu/.

Ad. 18.
Sprav,ozdanie z wykonania ,, gminnego programu proJilaktyki i rozwiqzyuania

problem6w alkoholowych oraz przeciwdzialania narkomanii w roku 2008".
Uwag nie zgloszono.

Ad.  19.
Sprav,ozdanie z realizacji Programu Wspdlpracy Gminy Jqdrzej6w z organizacjami

pozarzqdowymi oraz innymi podmiotami prowadzqcymi dzialalnoft pozytku publicznego na rok
2008.
Uwag nie zgloszono.

Ad .20 .
Spruv'ozclunie z reelizacji Uchwaly nr WIII/117/07 Rady Miejskiej w Jqdrzejowie z dnia

18. 10. 2007 roku w sprawie zasad nabycia, zbycia i obciqienia nieruchomoici Gminy
.lqdrzej|w oraz ich vtydzieriawiania lub najmu na olcres dluzszy nil trzy lala, za okres od 0 L 10.
2008 roku do 31. 03. 2009 roku.
Uwag nie zgloszono.

A d . 2 1 .
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Rcttlnl. Tudeusz Lesiakowski, poniewai zobowiqzania GDDK|A w Kielcach nie zostaly dotrzymane,

oczektrje infitrmucji, na jakim etapie bqdzie pelna realizacja zobowiqzait dotyczclcych ul. I I Listopada. Pan

Lesiakowski :t,'ric'il ttv)uge, ze studzienki kanalizacyjne na tej ulicy powrotem zostaly zdewastuwane: pod numerem

51 dwie strrt l: ir 'nki s,1 :alantune.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial., zejest projekt organizacii ruchu przygotowany

przez CDDKiA ocldzial w Kielcach; byl on uzgadniany miqdzy innymi zUrzqdem Miejskim w

JEdrzejowie. Generalna Dyrekcja jeszcze nie wykonala zmian organizacyinych na ul. 11

Listopada w zwi4zku z czym lJrzqd Miejski jeszcze raz wystqpi do GDDKiA o informacjE,

kiedy bEdzie przeprowadzonata inwestycja w ci4gu drogi krajowej nr 78.

Ruclnl. Tcrtletrs-. Lesiakowski powiedzial, 2e mieszkahcy objqci planem wykttpu dzialek pod p1lnocnq

,bwsclnicq ,lqclr:e.jr,n'a interesujq siq, kiedy bqdzie jaka! iniciatywa wykupu ze strony oddzialu kieleckiego. Pan

Lesiakoy;ski mu v.ruienie, jakby realizacja tej budowy odkladala siq na p6iniejszy etap.

Bulnistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e w styczniu ukazaly siq zweryfikowane,

kolejne listy projekt6w kluczolvych do programu operacyjnego ,,Rozw6j Polski Wschodniej". Ta

inwestycja znalazla siQ wSr6d projekt6w podstawowych. Burmistrz Prszczek wraz

z Naczelnikiem Trelifiskim uczestniczyl w posiedzeniu Komitetu Oceny PrzedsiqwziEd

Inwestycy.lnych przy Generalnym Dyrektorze Dr6g Krajowych i Autostrad w Warszawie, gdzie

byla omawiana kwestia projektu i szczeg6\ow dotyczqcych rozwiqzaf i wyglqdu przede

wszystkim wgzl6w. bo sama trasa przebiegu zostala wskazana spoSr6d wariant6w przedlo2onych

do konsultacji spolecznych. Zgloszone przez nasz4gminE problemy zasadnicze to:

Kieleckiej,

proponowane skrzyzowanie kolizyjne lub rondo. W tej chwili

W przyszloSci bqdzie projektowane przeholenie ci4gu drogi

uzasadniony ze wzglEd6w ekonomicznych wEzel w Prz4slawiu.

wEzel a obecnie jest
padla propozycja ronda.

728 wiqc nie bylby

Okolo wrzeSnia powinna byd wydana decyzja lokalizacyjna dla tej inwestycji,

rozstrzygalo kwestie techniczne zwiqzane z budow4. W tej sprawie r6wnie2 Urzqd

GDDKiA z proSb4 o aktualne informacje'

co bgdzie
wyst4pi do

Raclnt, PtLv,el Faryna prosi o ustawienie lustra na ul. I I :Listopada przed wiaduktem w stronQ Kalowic,

poniewaz w1:jezd:a.jqc z ul. Reymonta zar6wno w stronQ Katowic jak i w stronq centrttm Jqdrzejowa, iest bardzo

n i eb ezp i ecz n i e. Ev' en tu a I n i e z nt i enit t a m organ iz a cj q ru c hu.
Ruclny Pau,el Furynu y, imieniu mieszkancfw Skroniowa prosi o ustawienie lustra na krzy26wce koitca ul.

przemyslou,e.j : clrsgq l4/arzyn - Skroni6w. Jadcp ulicclPrzemyslowq skrqcaiqc w lewo lub w prawo, nie widat czy

ktcti nie nacljezclzu z lewe.j strony, poniewa| sqtam usytuowane zabudowania.

Rctcln), Pau,el Faryna prosi o ponowne przeanalizowanie usytuowania ronda i iwiatel na skrzyiowanitt ul.

Dmtnskiego, ll Listopacla i Parkowej. Lewoskrgt proponowany przez GDDK|A nie rctzwiqie problemu dla

po.jazclr)w- skrqcctjtlcych z Dntowskiego w lewo w kierunku Klasztoru. Zar1wno w godzinach rannych jak

i popoluclniott1ch tu ulica siq korkuje.
Radn1, purl;el Faryna pyta, kiedy co! ruszy w sprawie monitoringu w mieicie.

Burmistrz Marcin Piszczek udzieli odpowiedzi na piSmie.

Rodny Przentyslaw Piec poinformowal, ,e Komisja Rewizyina otrzyntala informacjq w sprawie

w)tdatkowanio rezenry bttcl|etotvej w kwocie 200 000 zl. Informacja ta nie jest wystarczajqca. Pan Piec odczytal tq

iifctrmacjg/w zcrlqczei:nitr clo protokolu/ i poprosil o dokladne informacje, na co zostaly przeznaczone te pienicldze'

Burmistrz Marcin Piszczek udzieli odpowiedzi na piSmie.

Rcrtlny Pr:ent1,5lrn4t Piec pyta, czy komisja, kt6ra zostala powolana w sprawie Zakladu Uslug Komunalnych

zakohczyltt procQ, c.)) sqjakie! wnioski i czy jest jakiS raport w sprawie ZUK'

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e komisja dzialala dwuetapowo.

W pierwszym etapie dokonano analizy finansowej. Burmistrz nie byl do kofrca zadowolony

zzawaftych tam infbrmacji - byly tam r6wnie2 wnioski dotycz4ce dalszego funkcjonowania

ZIJK. W ubieglym tygodniu komisja zlotyl,a propozycje zmian dotycz4cych nie tylko
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wydzielenia pewnej dzialalnoSci, ale r6wnie2 zmian dotycz4cych struktury i formy

funkcionow ania zakladu. s4 cztery propozycje i dzis za wczesnie m6wi6, ktora z nich bgdzie

prr"Jrtu*iona Radzie. Burmistrz piti"tiU v,ryraztl nadziejq, 2e ieszcze w kwietniu bEd4

ior*o*y z Rad4 na temat zmianw ZUK'

Ratlrrl, l,r:aDtl'.1lavt pisg zwr6cil uwagQ, ie czq1c um6w podpisytvanych przez urzqd Miejski z firntami

ze\tttlQtrztD,nti.je.st puru/btvqne na kazdej ,trorin'i ostatnia strona podpisywana, a czq1c nieiest parafowana' Rodzi

to pewne poclejr:ertia, kt6re naleiy .y:nti*inorot. Pan Piec apeluie i pyta, czy Burntistrz zamierza w przyszloici

*'ibr,rriu tnrrridronia wprowatlzic parafowanie um6w na ka2dei ze stron'

Burmistrz Marcin P\'szczek odpowiedztal, 2e nie ma zadnych formalnych wytycznych,

a Burmistrz Zadnego zarzqdzenia dla siebie samego nie musi wydawai' Jest to kwestia pewnej

fraktyki, ktora sig stosuie. Jezeli sqtakie uwagi' bEdzie tozwa1ona opcja parafowania um6w na

kazdej ze stron.

Ractny lrrzemyslaw Piec pyta, kiedy zostanie ogloszony przetarg na skate park'

Burmistrz Marcin piszczek odpowiedz\a|, z; dotarly do niego glosy, czy lokahzacia

w parku 700-Lecia jest uzasadniona. Na chwilq obecn4 jest kwestia mozliwosci technicznych

ulokowania tam skate parku. Emocje budzi fakt, ze trzeba byloby wyasfaltowad kilkadziesi4t

metr6w kwadratowych pod wzqdzeiia. Na chwilq obecn4 ze strony Urzqdu jeszcze trwaj4 prace'

Pan Radny bqdzie i'for^n'o-uny, ;ut i jest ich efett. Chodzi o badania podloza, czy jest w og6le

mozliwe w tych stawach ulokowanie skate parku. Byly r6wnie2 propozycje znalezienia innej

lokalizacji pod ustawienie tych ttzqdzeh'

RocltT, I'rze,tyslat, piec poinformowal, ze w trakcie posiedzenia kontisii uzyskal infonnaciq' :e w -wiq:ku

z ntvestycjanti, kt6re bqclqrealizowQne na turn'rrn gminyw ciqgu najblizszych lat z udziolent irodk6w zewnqtrznych

pojau,it siq probletn'ntie\tystarczajqce.i itoici przcoinik6w * wyatia" Inweslycji i Lltrzyrnania Infrastruktury

Technicznei i Ttonrie.szczei ah tigi iydziatu. Radny pyta, czy jest mo2liwoit zaadaptow1nia pomieszczeit za

Bibliotekq.
Radny Atlunt Czujor przypomnial, ie radni kilkakrotnie zwracali siq w sprawie pomieszczeh po bylei

geoclezji, kttjie naclal stoiqpuste," a w gminie nie ma mieszkait socialnych' Pan Czaior pyta' czy nie mo2na tego

lahntiit i przeznaczl't pomieszczeit na mieszkania'

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzia\, 2e obecnie jest du2o inwestycji; w roku

biez4cym trzykrotnie wiEcej, niz w latach poprzednich. Jest brane pod uwagE zwiqkszenie

zatruclnienia o dwie osoby, ktore zajmo*utyUy sig ,,kubatur6wk{' i ,,sieci6wk4"' To bEdzie

decyzjaBurmistrza. Jezeli chodzi o po-i"trtz'enia, to nale2y pamiqta6, 2e tamjest wsp6lnota

mieszkaniowa. Byly wnioski, aby utworzy6 tam lokale socjalne, ale nie bytoby to uzasadnione

przede wszystkim dlatego, 2e w tym bloku znajduj4 siq mieszkania komunalne' Jedynym

rozwiqzaniem jest adaptlwanie tych pomieszczen na mieszkania komunalne, ewentualnie na

czas wyl4c zenia czEsci pomieszczeh Domu Kultury przeniesd pewne komorki DK do tych

pomieszczen, a w daiszej kolejnosci zaadaptowac napotrzeby wydzialu Inwestycji'

Ruclrt, l,rzertrytslayt piss pyta, cllaczego przez trzy dni w Qm tygodniu przez 24 godzirry na dobq w parktr

iwiecily siq laturnie i kto za to zaplaci'

Burmistrz Marcin PtszczekodpowiedziaL,Zejest wyloniona firma, kt6ra prowadzinadzot

nad infrastruktur4, nad oswietleniem. Bgdq wyci4gnigte konsekwencje wynikaj4ce z umowy

zfnmqserwisui4c4. Pracownik urzqdu odpowiedzialny za sprawy oswietlenia sprawdza stan

oSwietlenia. gurmistrz poprosil, aby w ra)ie zaistnienia problem6w z oSwietleniem wykonad

telefon do urzqdu w tej sPrawie'

Radna Mttria Barut|ska poprosila o szybkq interwenciQ w sprawie ul' Barbury,

a odpowierlzi nu pozostale interpelacjg na piimie'

Rarlna (Jrszula Kruk poprosila o odpowiedzi na piimie'
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Rcrtlna .lunina Szreniawa pyta, czy gmina odzyskala wszystkie udzialy Eurouboinia, czy nie. Jeili nie, to

dlaczego.
Burmistrz Marcin Piszczek przypomnial, Ze Gmina JEdrzej6w zawierajqc akt notarialny

w spraw.ic sprzedazy udzial6w Euroubojnia wprowadzila klauzulE wykonalnoSci, tzn. bez

sprawy sqc1oue.1 u przypadku nie uiszczenia naleznoSci przez firmq Duda Bis Gmina JEdrzej6w

skierowala sprawg do komornika. Egzekucja komornicza jest w trakcie.
Naczelnik Wojciech Abramowicz dodal,2e Gmina Jgdrzejow dostala zawiadomienie

o zawreszeniu postEpowania egzekucyjnego, poniewaL zostal zlo2ony wniosek o upadloSd firmy

Duda Bis. Do czasu rozpatrzenia tego wniosku komornik musial wstrzyma6 wszelkie czynnoSci

egzekucyjne.

Rarlna Janinu Szreniawu poprosila, aby odpowiedzi ns pozostale interpelucie udzielono

na piimie.

Raclnct Jctnina Szreniawa pyta, czy Burmistrz prowadzil rozmowy z woiew6dztwem odnoinie sprzqlania

ulic. ll/ micicie ie.st barrJzo brudno. Przez lata przyje2dzali z Piitczowa i sprzqtali Jqdrzej6w. Trudno,zeby ZUK

wszystko v,ysprzqtul i wykosil - nie da rady. Jak wojew6dztwo nie przyjedzie, to niech pr4'!le pienicldze dla ZUK,

a ZUK sr.thie poratl:i.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze bylo to juL zglaszane, ale zgloszenie

zostanie ponowione. Burmistrz wyst4pi pisemnie do zarzqdcy drogi z proSbq o realizacjq swoich

obowi4zk6w.

Radnemu Adsmowi Czujorowi Burmistrz Matcin Piszczek odpowiedzial' 2e rozumie' iz

zalatwil sprowe.

Raclny Jan Atlatnus pyta, czy w dobrze rozumianym interesie gminy zamiana gntnt6w rolnyclt na grunty

bu dotv l an e i es ! z go d n a z pr aw ett't.

Bunnistrz Marcin Piszczek przypomnial, 2e na to pytanie odpowiedzial mecenas przy

omawi aniu uchwaly w sprawie w yr a2enia zgo dy na zamiang nieruchomo S ci'

Rutly .lan .,lclant1s w nawiqzaniu do interpelacji radnego Adama Czaiora, ze wzglqdu na gkid mieszkaniowy

tt, ntrszej gminie nlta, czy jesl moiliwolt zrobienia przetargu na mieszkania, ale w zakresie ograniczonym dla

mieszkancow nu.szej gminy Czy byloby to zgodne z prawem?

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedziaL, 2e nie ma mo2liwoSci ograniczenia os6b

mog4cych stratowa6 w przetargach - byloby to niezgodne z prawem.

Rcttlnl, Robert Kruk prosi o umieszczenie lustra przy vyjeidzie z ul. Wilanowskiej. Wyjazd w kierunku

ttt icrstajestfutcrlnf it6a1qr-aogromneniebezpieczeitstwoizagro2eniezpowodubrakuwidocznoScizprawejstrony.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e skieruje sprawQ do zarzqdcy drogi. Bylo to
juz wczeSniej kierowane, poniewa? juZ wczeSniej dw6ch radnych wystEpowalo w tej sprawie.-Burmistrz 

sprawdzi, czy w projekcie, kt6ry GDDKiA przysylala do uzgodnief, nie ma juz

wskazanych rozwrqzan na tym skrzy2owaniu. Projekt obejmuje ciqg ulic 11 Listopada

i Klasztorne.i.

Ratlnv Rctbert Kntk w imieniu mieszkafic|w ul. 3 Maja apeluje o dokoficzenie remonlu tei ttlicy. Sq

inw,estycje, kirlre nie sq clroganti gminnymi, sq drogami polnymi czy gospodarczymi na to sq lrodki. Przy

uchvtalanitr bucl:etu radni apeloweli do Burmistrzq, 2e na tym etapie rozwo.iu gminy nie stat na robienie lego lyptt

clr6g. Nale:l,trwzglqdnit natqienie ruchu, ilolt mieszkaitc6w i stan tych dr6g.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e jest jedna procedura i radni wiedz4 jaka.

Potrzeb jest duzo. W tej chwili jest informacja, 2e ul. Pilsudskiego dostanie dofinansowanie,

czyli kolejnaduaa inwestycja do realizacji. Prace na ul. 3 Maja zostaly wstrzymane z prostego

powodu; w miejscu ubieglorocznych prac byla podbudowa i mo2liwoSci w sprawie chodnik6w.

Zostal gorszy odcinek i st4d wstrzymanie siQ z dalszq inwestycj4 bo koszt bEdzie

t 7



niepor6wnywalny. Tam iest problem z podbudow4 i kanalizacjar. Tam, gdzie mozna bylo j4

zrobic nizszym kosztern, zostala zrobiona. Tutaj bqdq duzo wiqksze prace i duZo wiqkszy koszt.

Ratln,t, Rohert Kruk proponuje, aby idqc za przykladem sqsiednich gmin podjqt dzialania, aby lokalne.firmy
ntogly umias:c':ut' sn,oje reklamy na wiatach przystankowych w zamian za np. tfundowanie takiej wia6,

Prz)tstankot,L'l .

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e kiedyS byty dyskusje z firmami; nie bylo
woli, aby wykorzystac. Mo2na przygotowa6 ofertp dotyczqcq montazu reklam. Nalezy jednak

skierowai zainteresowanie firm na sfinansowanie caloSci inwestycji, czyli na budowq wiaty
przystankowej i poniesienie wszelkich koszt6w zwiqzanych z umieszczeniem reklamy w pasie
drogowym.

Rotlnt, Robet"t Kruk przypomnial, 2e kilka tygodni temu zwr6cil siq do Burmistrza z prolbcl o podjqcie

roztrttiw z .lilntlucjcl zajntujqcq siq miqdzy innymi bezplatnych proJilaktycznych badah przesiewowych u dzieci
w zakresie y,czelrnego w,ykrywania nowotwor1w. Badania te przeznaczone sq dla dzieci w wieku od 9 miesiqcy do 3
lat. Pan Kruk pytu, czy Bttmistrz podj(ll jakie! dzialania w tej h,uestii, jakiei rozmowy w tym zakresie. Czy istnieje
szansa, aby w nuszej gminie dzieci zoslaly bezplatnie przebadane pod Qm kqtem?

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, Ze fundacja faktycznie nieodpiatnie organizuje
takie barania. Jest ze strony fundacji wola wsp6lpracy z miastem Jqdrzejow w sprawie tych
badafr. ale wynikn4l problem: nadzor nad caloSci4 badafi musialby prowadzi6 szpital, kt6ry
dysponuje oddzialem onkologicznym. Gmina Jgdrzej6w zwrocita siQ do takiej plac6wki
w Kielcach, kt6ra deklaruje chE6 wsp6lpracy z Gmin4 Jgdrzej6w, ale w pierwszym p6lroczu nie
ma z ich strony mozliwoSci technicznych. Burmistrz obiecal wr6ci6 do tej sprawy. W Gminie
JEdrzej6w iest okolo 820 dzieci, kt6re bytyby objEte tymi badaniami. Jest to doSi specyficzna
forma badaf : jest to specjalny autobus z calym oporzqdzeniem, m6glby wiqc dojecha6 do dalej
polozonych solectw.

Rudny (irzegorz Kuimierz pyta, kiedy rozpocznie sig remont dziur na drogach gminnych.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, Ze remonty na drogach siE zaczgly. Jest
wybrana w przetargu firma. Warunki pogodowe dopiero w chwili obecnej pozwalajq na wejScie
z remontami i te remonty juL sqprowadzone. Wszelkie uwagi dotycz4ce ubytk6w w nawierzchni
W y dzi aI Inwe sty c.i i bqdzi e pr zekazywal wykonawcy.

Rudny

Pr4;stct,l{,t r.t'
Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedziat, 2e radni wiedz4 jakie byly w budZecie

przeznaczone pieni4dze na ten cel. Zostala przyjgta zasada, 2e wiaty bqd4 realizowane zgodnie
z kategori4 drogi. W pierwszej kolejnoSci byly drogi krajowe, nastgpnie wojew6dzkie i w dalszej
kolejnoSci drogi powiatowe. Jest to na bieZ4co realizowane. Kwota byla niewielka, pozwolila na
zakup pigciu wiat przystankowych i zostala Wczerpana. Uwaga radnego bqdzie wziqta pod
uwagQ przy zmranach w budzecie lub przy nowym budzecie.

Radny Gr:egorz Kuimierz powiedzial, ze jest zdziwiony, ii pomimo wczeinieiszych deklaracii wladze
miasta nie podjqly zadrych dzialalt zmierzajqcych do monta2u kolektor6w slonecznych. Byl wniosek radnych z dnia
l6 marca 2009 roku iwnictsek Komisji Porzqdku z 21 marca o podjqcie natychmiastowych dzialait. Od l6 marca
gminy Zagnuirsk, Piekosz6w, Kielce, Morawica, podjgly dzialania i zbierajq chqtnych, aby zlo2yt wniosek. Radny

Kylmierz p),tct, co Burmistrz od l6 marca zrobil w tym kierunku i prosi, aby przychylil siq o podj(tl pilnie dzialania,

aby zlozyc slosotvne dokumenty, aby dat szqnse mieszkaitcom. Dziqki dzialaniom Burmistrza gmina moie miet

szansQ pozyskania ry,ch Jirnduszy. Termin skladania wniosk6w uplywa I9 kwietnia.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial,2e jest wskazany wydzial odpowiedzialny za
sprawy kolektor6w i wydzial ten podj4l jtZ dziatania. Byia propozycja, aby Pan Radny r6wniez
siE zaanga\owal, ale nie vrryrazll woli zaangaZowania sig w prace przy tym projekcie. W tej
chwili jest mozliwoSi skorzystania ze wsparcia przez osoby indywidualne, z tym, 2e dla
podnriot6w sektora flnans6w publicznych warloSd umorzenia to 20 oh, a dla os6b prywatnych to
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I o/o. Prace zostanq przyspieszone. Trzeba bEdzie zebrac conajmniej 3000 ankiet, z racii
minimalnej wartoSci projektu czyli l0 ml frank6w szwajcarskich.

Raclnt, Teotktr Kot - odnoinie wycinki drzewa w pasie drogowym E-7 w Mnichov'ie- ponownie prosi o

intent,encjq. ub.t' lo tlr:etvo przed okresem lqgowym zostalo usuniqte.

Burnrisrrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e GDDKiA wycigla wszystkie drzewa, na
kt6rych wyciqcie uzyskala zgodq, oprocz tego jednego. Byl tam problem z wlaScicielem
przyleglej nieruchomoSci. Na slowa Pana Kota,2e juL nie ma problemu, Burmistrz Piszczek
obiecal, Ze wyst4pi do zarzqdcy drogi z zapytaniem o rcalizacj4 uzyskanej decyzji z Wydzialu
Rolnictwa i Gospodarki Gruntami.

Raclnl. Kt'-1's:ttf Swietl ik pyta. c:y jest osoba kompetentnaw sprawie lam przy ul. Jasionka i Glowackiego,

itviecqcych siq o goclzinie t 7, gdy ciemni siq o 20. Pan Swietlik prosi o zajqcie siq tqsprawqze wzglqdu na koszty.

Burmistrz Marcin Piszczek przypomnial, ze juz wczeSniej odpowiedzial; przeglqdy se na
biez4co prowadzone przez Gming JEdrzej6w i bEdq robione. Burmistrz poprosil o zglaszanie
uwag.

Atl.22.
Radny Teodor Kot powiedzial, Ze w PROW ,,podstawowe uslugi dla ludnoici v,ieiskiei"

gdzie przewidu.fe siE moZliwo6i budowy odcink6w kanalizacjr i wodoci4g6w, maksymalna
pomoc dofinansowania dla miejscowoSci ponizej 2 000 mieszkairc6w wynosi okolo 4 ml zl. Pan
Kot zwr6cil siE do Rady i Burmistrz6w, aby tym tematem zainteresowai siE i w roku nastgpnym,
kiedy bEdzie ogloszony nab6r wniosk6w, zostaly one zlolone aby wszystkie miejscowoSci
w gminie mogly byc podl4czone do wodoci4gu i do kanalizacji. Sytuacja w studniach wiejskich
jest tragiczna, wody z roku na rok ubywa, a ta, co jest z rolnych przyczyn nie nadaje sig do
spozycia, a czasem nawet do cel6w gospodarczych.

Burmistrz Marcin Prszczek zwr6cil uwagQ, 2e ten wniosek dotyczy sporz4dzenia
dokumentacji technicznej, kt6rej nie ma, i uzyskania pozwoleri na budowg - bo to jest warunek
przy ubieganiu siq o te Srodki.

Radny Adam Czalor w imieniu ul. Jasionka poprosil o zniwelowanie pobocza od strony
t4k.

Radny Przemyslaw Piec przypomnial, ze Komisja Rewizyjna zgodnie z harmonogramem
debatuje nad oczyszczalniE Sciek6w w miejscowoSci Zagaje. W ostatnich dwoch latach bylo

wiele kontrowersji, zapytan i interpelacji w tej sprawie. Pan Piec^zaprosil radnych na najbli2sze
posiedzenie Komisji w iej sprawie w dniu 9 kwietnia o godzinie 900.

Radny Grzegorz KuSmierz powiedzial, 2e na komisji Burmistrz Piszczek udzielit
odpowiedzi, ze dokumenty s4 dopiero przekazywane do wydzialu. 11 marca byla ,,zawrerucha"
odnoSnie skladania wniosk6w i pilnej rozmowy z s4siednimi gminami, a Burmistrz mowi, 2e
przekazuje dohumenty. Pan KuSmierz pyta, czy byly prowadzone rozmowy z innymi gminami,

czy w6jtowie i burmistrzowie poszczegolnych gmin v,ryraha1q chEd wejScia w wsp6lpracE

r zloaenia wsp6lnego wniosku a nastgpnie poprosil, aby dzialania szly w tym kierunku.
Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e zdaje sobie sprawE z tego, 2e Pan KuSmierz

chce, aby bylo spelnione to, co obiecal. Burmistrz przypomnial, 2e na Komisji Porz4dku padla

propozycja. aby ustanowi6 Pana KuSmierza pelnomocnikiem, jednak odm6wil i powiedzial,2eby

to w caloSci zrobil lJrzqd. Wydzial dziala i bEd4kolejne informacje na temat prac.

Radna Janina Szreniawa zapytala, kiedy bgdzie robiona inwestycja Murawiec - l4cznik

Konopnickiej.
Radna Urszula Kruk podziqkowala za uzupeLnienie oSwietlenia na domu handlowym

i zalolenie lampy na ul. Reymonta.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze w budzecie nie istnieje zadanie ,,l4cznik ul.

Murawiec - Konopnickiei". Bqdzie tam robiony porz4dek z kanalizacjq i wodociqgiem. Je2eh
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chodzi o r.l'niosek Pana Kota, to na ten cel mllsz4 by6 pieni4dze. W tym momencle nle nra
pieniqdzy na pro.iekt.

Radny Grzegorz KuSmierz powiedzial , 2e nie zgodzil siE by6 pelnomocnikiem, poniewaz

nie mialby takich mozliwoSci jak Burmislrz, czy Wiceburmistrz.
Pani l:lzbicLa Szewczyk w imieniu mieszkanc6w wsi Ksi42e Skroni6w pokazala radnym

zdjqcia przedstawiaj4ce drogE w ich wsi po czym poprosila o przeznaczenie Srodk6w na budowE
tej drogi. Pierwsze pismo w sprawie tej drogi zostalo zlozoneprzed dziesiEciomalaty. Do dziS
istnieje problern wlasnoSci, ale sprawa jest na ukoficzeniu. S4dzqc, ze sprawa wlasnoSci bqdzie
zakohczona mie szkancy bczyli na to, ze w tym roku bEdq przeznaczone pieni4dze na budowg
drogi i bgcl4 wreszcie mogli normalnie Zyc. Sqprzyznane pieni4dze na Ksiq2e-Skroni6w, ale nie

na tp czgSi" bo tam nie mieszka soltys i radny. Jakie jest waftoSciowanie potrzeb w gminie?

Dlaczego w drugiej czgsci wsi buduje siq trzeci4 juz nawierzchniq utwardzon4 a mieszkaricy

obecni na ses.fi nie mog4 doczeka6 siq jednej. Czy pieni4dze, kt6re w tym roku zostaly
przeznaczollc l-la Ksi42e-Skroni6w nie mogq poczekad do czasu zalatwienia sprawy wlasnoSci

irozpocz:4c bLrdowE drogi? Pani Szewczyk zapytala radnego Hatysa, czy skladal wniosek na

budowq te.j drogi i na wykup tego terenu.
Raclny Stanislaw Hatys odczytal pismo zlolone w paLdzierniku, gdzie w punkcie

pierwsz.vrn.jest: .,budowa drogi o nawierzchni tluczniowej od wiaduktu kolejowego do podstacji

kolejowe.i we wsi Ksi42e-Skroni6w (po przekazanit grunt6w przez PKP)." Mieszkaricy Ksi4ze-

Skroniorva ma.l4 racjE, dobrze, 2e przeszli na sesjE i zapoznali radnych i Burmistrz6w
z problemanti rvsi Ksi42e-Skroni6w, mimo, 2e radny na bie24co te problemy przekazuje.

I{aclna Janina Szreniawa powiedziala, ze glosowala za tym Ksi4ze-Skroniowem, a dane
jest na tanlten Skroni6w.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odpowiedzial, ze trzeba bardziej wnikliwie

czytac p roj ekty uchwal.
Burmistrz Marcin Piszczek wyjaSnil, 2e byla prowadzona korespondencja z PKP

dotycz4ca przejqcia czE5ci pasa kolejowego. Na koszt gminy zostal wykonany podzial tego

terenu; byly i.istqpne deklaracje PKP, 2e do konca I kwarlalu tego roku zamkn4 sprawQ

uzgodnieri ze sp6lkami wchodzqcymi w sklad grupy PKP w sprawie przejEcie grunt6w pod

drogq przez GminE Jqdrzej6w. Pas drogowy jest juZ wydzielony. Jeheli bqdq wszystkie zgody,

pozostanie leszcze kwestia odszkodowania za drogE. PKP jednoznacznie okreSlilo, ze grunt

przejdzie na wiasnoSi Gminy Jqdrzej6w w momencie zaplaty. Operat szynkowy bEdzie zlecac

Gmina JEdrzc-i6u'. Do momentu przejqcia gruntu i zabezpieczenia pieniqdzy w budzecie nie ma

nrozliwoSci zrobienia czegoS wiEcej, niz wyslanie tam r6wniarki, tluczma i walce.
Parii Illzbieta Szewczyk powiedziala, 2e jest przeznaczona kwota 80 000 na Ksi4Ze-

Skronitiu,. Dlaczego nie wstrzymai siE z wydawaniem tych pieniEdzy do momentu przejgcia

i przynajmniej czQSd tej drogi zrobrc. Przez szybkie oglaszanie przetargu zn6w te pieni4dze

p6jdA na tq lepsz4 czq36 Ksi4ze-Skroniowa.
Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e trzeba szybko oglasza(, przetargi, poniewaZ

im wczeSnie.j przetarg tym wiqksze prawdopodobiefstwo, 2e cena jednostkowa za metr

kwadratorvy bqdzie nr\sza. W ciqgu roku waftoSi tych samych rob6t roSnie.
Pani Szer,r'czyk zapylala, jakie s4 dalsze plany i na co mieszkaricy Ksiqze-Skroniowa

mog4liczyc.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odpowiedzial, 2e w momencie

przygotowywania pruez Burmistrza projektu budZetu stan prawny drogi nie byl i nie jest do dziS

uregulowarty. w zwiqzku z czym nie m6gl Burmistrz proponowa6 pienigdzy na tE drogE, bo nie

inwestowalby na gruncie, ktorym mial prawo dysponowad. Wtedy padty inne wnioski na inne

tereny. .leZeli stan prawny bEdzie uregulowany nic nie bgdzie stalo na przeszkodzie, aby dalsze
wnioski byly kierowane. DziS wszyscy radni zostali zapoznani z problemem, ze zdjEciami
i mog4 sobie wyrobic poglqd jak siE zachowac i odnieS6 siE do tej sytuacji.
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Pani Szewczyk powiedziala, Ze jej dzialka sigga do drugiej czESci Ksiq2e-Skroniowa
gdzie czESd drogi jest wybudowana na jej dzialce. Czy sq r62ne wartoSci wlasnoSci? Tam
powstala droga te2 nie na wlasnoSci Gminy.

Wiceprzewodnicz4cy rady odpowiedzia\, ze rada pracuje r6wnie2 na komisjach i takie
sprawy nalezv z.glaszac na komisjach, gdzie bEdzie to sprawdzone. Podczas obrad Rady nie ma
mo2liwoSci sprar.lclzenia numeru dzialk| przebiegu drogi itd.

Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz
potwierdzil ̂ 2e Ia droga zostala wybudowana na tej dzialce w latach siedemdziesi4tych w czynie
spolecznym silarni -tak2e- mieszkafc6w wsi.

Pan Piotr Biernacki poinformowal, ze Pan Burmistrz vnryrazrl chEd negocjowania
w sprawie zamiany dzialek. Negocjacje wyglqdaj4 tak: ,,bierzesz Pan t4 dzialkg, albo nic". Panu
Biernackiemu iest przykro, 2e idqc do urzgdu nie ma z kim rozmawiad. Twierdzi, 2e ludzie
pracujqcy w Urzqdzie Smiej4 siE z niego, 2e ma za duho wolnego czasu, bo codziennie wystaje
w Urzqdzie.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e zaprasza na negocjacje. Rada podejmuj4c
uchwalq w sprawie zamrany dzialkr upowa2nila Burmistrza do okreSlenia warunk6w umowy
z Panem Biernackim. To jest w tej chwili sprawa migdzy Panem Biernackim i Burmistrzem.

Na pytanie Pana Biernackiego, kiedy ma przyjSc Pan Olszak odpowiedzial, 2e od tego s4
sluzby Burmistrza, aby ustalai terminy, a nie sesja.

Przedstawiciel mieszkaric6w Ksi4ze-Skroniowa zloZyl wniosek o wstrzymanie wyplaty
pieniEdzy na Ksiq2e-Skroni6w do momentu rozstrzygniEcia sprawy wlasnoSci drogi; aby
inwestycja na drr-rgim Ksi42e-Skroniowie byla wstrzymana.

Wiceprzewodnicz4cy rady Pawel Olszak odczytal pisma:

pomocy spotecznej;
', 

Firmy ART-MEDIK w sprawie podstawowej opieki zdrowotnej;

Burmistrz tur.O worrr.i loinnor-o wal, ze* In,r', 20 kwietni a 2009roku w Jgdrzejowie
bqdzie goScil Prezydent RP Lech Kaczyriski. Okolo godziny 1630 planowane jest spotkanie
z mieszkaricami na placu przed Domem Kultury lub na boiskach przy Zespole Szkol. Decyzja,
co do miejsca. zapadme w najblizszy poniedzialek.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak w imieniu wlasnym, Przewodniczqcego Pawla
Blaszkiewicza i Wiceprzewodmcz4cego Marka Zygana zloLyl zebranym Zyczenia Swi4teczne.

Ad .23 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Miejskiej w JEdrzejowie Pawel Olszak o godzinie 1400

zamkn4l obrady XLI sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
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